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Protokół Nr II/2010 z  II sesji   

Rady Miejskiej w Złotym Stoku, 

która odbyła się w Urzędzie Miejskim w Złotym Stoku 

w dniu 14 grudnia 2010r. 

 

Godzina rozpoczęcia: 13
00

, zakończenia: 15
45

 

Stan Rady: 15 osób, obecni 15 osób. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Stanisław Gołębiowski – Burmistrz Złotego Stoku 

2. Irena Biskupska – Skarbnik Gminy 

3. Barbara Tomasik – Korman – Sekretarz Gminy 

4. Teresa Michalska – Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej. 

5. sołtysi wg załączonej list obecności 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku dziennego.  

3. Informacja Przewodniczącej Miejskiej Komisji Wyborczej Pani Teresy Michalskiej 

o wynikach II tury wyborów na Burmistrza Złotego Stoku. 

4. ZłoŜenie ślubowania przez Burmistrza. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia trybu prac nad projektem uchwały budŜetowej. 

6. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały Nr I/4/10 Rady Miejskiej w Złotym Stoku z dnia 

1 grudnia 2010r. w sprawie powołania Komisji BudŜetowej. 

7. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały Nr I/5/10 Rady Miejskiej w Złotym Stoku z dnia 

1 grudnia 2010r. w sprawie powołania Komisji Gospodarki. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów sołtysów i rad sołeckich w Gminie 

Złoty Stok. 

9. Podjęcie uchwały  w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Złotego Stoku. 

10. Sprawy róŜne: 

− Odczytanie pism skierowanych do Rady Miejskiej. 

− Sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami. 

− Ustosunkowanie się do wniosków radnych zgłoszonych na poprzedniej sesji. 

− Zapytania i wolne wnioski. 

11. Zamknięcie obrad. 
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Ad. 1 i 2 

Otwarcie obrad i przyjęcie porządku dziennego. 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Rafał Becela o godz. 13
00

 otworzył II sesję Rady 

Miejskiej. Po przywitaniu radnych i gości oświadczył, Ŝe zgodnie z listą obecności 

w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych uchwał. Odczytał porządek obrad.  

 

Radna Krystyna Grzech zaproponowała wstawienie punktu: Informacja o Klubie Radnych 

„DLA PRZYSZŁOŚCI” jako punkt 5. 

  

Rada Miejska w Złotym Stoku głosami 14 za, 0 przeciw 1 wstrzymujący przyjęła ww. zmianę 

do porządku. 

 

Radny Jerzy Tichanowicz zaproponował wstawienie punktu: Oświadczenie 

Przewodniczącego RM odnośnie art. 24 h ustawy o samorządzie gminnym w sprawach 

róŜnych. 

 

Rada Miejska jednogłośnie (głosami 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) przyjęła ww. zmianę 

do porządku obrad. 

 

Rada Miejska jednogłośnie (głosami 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) przyjęła 

zaproponowany porządek wraz z wprowadzonymi zmianami. 

 

Ad. 3: 

Informacja Przewodniczącej Miejskiej Komisji Wyborczej Pani Teresy Michalskiej 

o wynikach II tury wyborów na Burmistrza Złotego Stoku. 

 

T. Michalska odczytała informację o wynikach II tury wyborów, która jest załącznikiem do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad 4: 

ZłoŜenie ślubowania przez Burmistrza. 
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T. Michalska odczytała art. 29a ustawy o samorządzie gminnym: "Obejmując urząd 

Burmistrza Złotego Stoku uroczyście ślubuję, Ŝe dochowam wierności prawu, a powierzony 

mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności mieszkańców gminy 

(miasta).", Burmistrz powtórzył treść roty. 

 

Ad. 5: 

Informacja o Klubie Radnych „DLA PRZYSZŁOŚCI”. 

 

Przewodnicząca Klubu Pani Krystyna Grzech odczytała pismo z dnia 13.12.2010r. w sprawie 

utworzenia Klubu Radnych „DLA PRYSZŁOŚCI”, które stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 6: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia trybu prac nad projektem uchwały budŜetowej. 

 

Skarbnik Gminy oznajmiła, Ŝe poprzednia Rada podjęła uchwałę w sprawie określenia trybu 

prac nad projektem uchwały budŜetowej, jednak RIO zasugerowało dokonanie pewnych 

zmian w uchwale. Odczytała §6, §7, §8,§9 i §10 projektu uchwały. 

 

Rada Miejska jednogłośnie (15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła uchwałę 

Nr  II/7/10 w sprawie określenia trybu prac nad projektem uchwały budŜetowej. 

 

Ad. 7: 

Podjęcie uchwały o zmianie uchwały Nr I/4/10 Rady Miejskiej w Złotym Stoku z dnia 

1 grudnia 2010r. w sprawie powołania Komisji BudŜetowej. 

 

Przewodniczący Rady odczytał §1 projektu uchwały. 

 

Rada Miejska większością głosów (14 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący) podjęła uchwałę 

Nr II/8/10 o zmianie uchwały Nr I/4/10 Rady Miejskiej w Złotym Stoku z dnia 1 grudnia 

2010r. w sprawie powołania Komisji BudŜetowej. 

 

Ad. 8: 

Podjęcie uchwały o zmianie uchwały Nr I/5/10 Rady Miejskiej w Złotym Stoku z dnia 

1 grudnia 2010r. w sprawie powołania Komisji Gospodarki. 
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Przewodniczący Rady odczytał §1 projektu uchwały. 

 

Rada Miejska jednogłośnie (głosami 14 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujących,) podjęła uchwałę 

Nr  II/9/10 o zmianie uchwały Nr I/5/10 Rady Miejskiej w Złotym Stoku z dnia 1 grudnia 

2010r. w sprawie powołania Komisji Gospodarki. 

  

Ad. 9: 

Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów sołtysów i rad sołeckich w Gminie 

Złoty Stok. 

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Rada Miejska jednogłośnie (głosami 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących,) podjęła uchwałę 

Nr  II/10/10 w sprawie zarządzenia wyborów sołtysów i rad sołeckich w Gminie Złoty Stok. 

 

Ad. 10: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Złotego Stoku. 

 

Sekretarz Gminy poinformowała, ze obecny Burmistrz rozpoczął 3 kadencję i jest osobą 

posiadającą doświadczenie na zajmowanym stanowisku. Pracę wykonuje sam, nie posiada 

zastępcy. 

 

T. Tichanowicz stwierdził, Ŝe to źle, Ŝe nie posiada zastępcy, poniewaŜ ciągłe jest 

w rozjazdach i nie ma czasu dla wyborców.  

 

K. Grzech zaproponowała, w imieniu Klubu, następujące stawki: 

Wynagrodzenie zasadnicze:  4.200 zł, 

Dodatek funkcyjny:     500 zł 

Dodatek specjalny       20% 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie następujące wnioski o zmianę projektu 

uchwały: 

1. Zmienić brzmienie §1 pkt 1 na: wynagrodzenie zasadnicze w wysokości 4.200 zł 

 

Rada Miejska większością głosów (9 za, 4 przeciw, 2 wstrzymujące) przyjęła zmianę do 

projektu uchwały. 
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2. Zmienić brzmienie §1 pkt 1 na: dodatek funkcyjny w wysokości 500 zł   

 

Rada Miejska większością głosów (9 za, 4 przeciw, 2 wstrzymujące) przyjęła zmianę do 

projektu uchwały. 

 

3. Zmienić brzmienie §2 na: Przyznaje się Burmistrzowi Złotego Stoku Stanisławowi 

Gołębiowskiemu dodatek specjalny w kwocie stanowiącej 20% łącznie wynagrodzenia 

zasadniczego i dodatku funkcyjnego. 

 

Rada Miejska większością głosów (9 za, 4 przeciw, 2 wstrzymujące) przyjęła zmianę do 

projektu uchwały. 

 

Rada Miejska większością głosów (głosami 9 za, 4 przeciw, 2 wstrzymujące,) podjęła 

uchwałę Nr  II/11/10 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Złotego Stoku, wraz 

z przegłosowany mi zmianami do uchwały. 

 

Ad. 11: 

Sprawy róŜne: 

 

Przewodniczący Rady oznajmił, Ŝe zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym w ciągu 

3 miesięcy od złoŜenia ślubowania musi złoŜyć mandat, poniewaŜ istniej problem 

z dzierŜawionym przez niego lokalem. Oświadczył, Ŝe na podjecie tej decyzji na czas do 

końca lutego. 

  

− Odczytanie pism skierowanych do Rady Miejskiej. 

 

1. Przewodniczący Rady odczytał 2 maile z dnia 29.11.2010r. i z dnia 02.12.2010r. od Pani 

Lidii Wierzbickiej w prawie odśnieŜania drogi dojazdowej, oraz odpowiedź Burmistrza na 

maile z dnia 06.12.2010r. 

 

Burmistrz wyjaśnił, Ŝe takie drogi to drogi lokalne lub transportu rolnego. Podkreślił, 

Ŝe gmina ma obowiązek zimowego utrzymania dróg publicznych i są to drogi Mąkolno – 
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Płonica i Płonica Błotnica. Dodał, Ŝeby odśnieŜać pozostałe drogi, naleŜy zabezpieczyć 

w budŜecie kilkaset tys. złotych.  

 

Z. Śleziak zaproponował, Ŝeby zakupić na sołectwa pługi (koszt ok. 1.000 zł) i wykonywać to 

na u mowę zlecenie. 

 

J. Tichanowicz uznał, Ŝe ta sprawę naleŜy skierować na Komisję Gospodarki. 

 

Przewodniczący Rady zaproponował, Ŝeby sołtysi zrobili rozeznanie w swoich wsiach, które 

drogi naleŜałoby odśnieŜać, Ŝeby Rada wiedziała ile dróg dodatkowo trzeba objąć zimowym 

utrzymaniem. 

 

2. Przewodniczący Rady odczytał interpelację radnego Jerzego Tichanowicza z dnia 

01.12.2010r. w sprawie budowy basenu kąpielowego oraz udzieloną przez Burmistrza 

odpowiedź z dnia 09.12.2010r.  

3. Kolejna interpelację złoŜoną przez radnego Jerzego Tichanowicz z dnia 14.12.2010 r., 

w sprawie map na tablicach informacyjnych  na ŚcieŜce Nordic Walking. 

 

4. Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe Pani Anna Robak, która chce uruchomić 

działalność w budynku istniejącego „Dukata”, zwróciła się z prośbą o wysłanie do niej 

niezobowiązującego listu intencyjnego. List ten potrzebuje, poniewaŜ stara się pozyskać 

środki unijne na remont tego obiektu. 

 

Burmistrz wyjaśnił, Ŝe takich pism wystosował juŜ kilka do Państwa Rolków. Dodał, 

Ŝe władnym do podpisania tego rodzaju dokumentu jest Burmistrz, a nie Rada, a co za tym 

idzie Przewodniczący Rady.  

 

5. Przewodniczący Rady odczytał pismo z dnia 11.12.2010r. od Pani ElŜbiety Szumskiej 

w prawie wstrzymania egzekucji komorniczej wydanej przez Burmistrza z tytułu 

niezapłacenia podatku za podziemia. 

 

Burmistrz wyjaśnił, Ŝe Rada nie posiada kompetencji w tej sprawie. Zakwestionował waŜność 

tego pisma, poniewaŜ zostało ono podpisane przez większościowego udziałowca spółki, a nie 



 7 

przez Prezesa Pana Jacka GruŜewskiego. Dodał, Ŝe gmina musi wejść na hipotekę jeszcze 

w tm roku, Ŝeby nie przepadły zaległości za lata ubiegłe. 

 

R. Becela zapytał skąd wziął się pomysł nałoŜenia tego podatku ? Burmistrz wyjaśnił, 

Ŝe zgodnie z ustawą o podatkach i opłatach podziemia naleŜy zakwalifikować do pozostałych 

budowli i nałoŜyć podatek liniowy.  

 

K. Grzech zapytał się, jak wygląda sprawa tego podatku np. w Wieliczce, czy Jaskini 

Niedźwiedzia. Burmistrz oznajmił, Ŝe zaleŜy kto jest właścicielem i jaki jest status tych 

podmiotów. JeŜeli jest gmina, to nie będzie płacić sama sobie podatku. 

 

J. Manaches oznajmił, ze wszystkie działania, jakie podejmuje teraz Burmistrz są wynikiem 

jego działania. Wieliczce gmina ma 3% z biletów, a samo muzeum jest własnością 

Ministerstwa Kultury. JuŜ dawno temu zadał pytanie, do kogo naleŜą podziemia i dlaczego 

gmina nic z tego nie ma? Nawet Pan Burmistrz nie jest w stanie dojść do prawdy w tej 

sprawie. Poprzedni Burmistrz dokonał rabunku na mieniu gminnym. Swoimi działaniami 

przekroczył uprawnienia, albo nie dopełnił obowiązku. Niech Rada obliczy ile biletów 

sprzedaje Pani Szumska i jaki gmina ma z tego podatek. 

 

−   Sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami, 

 

Burmistrz wyjaśnił, Ŝe w związku z krótkim okresem miedzy sesjami, na kolejnej sesji 

przedstawi sprawozdanie za cały miesiąc. 

 

−   Ustosunkowanie się do wniosków radnych zgłoszonych na poprzedniej sesji. 

 

Na poprzedniej sesji radni nie zgłaszali wniosków.  

 

−   Zapytania i wolne wnioski. 

 

A. Grygiel i M. Znamirowska opuścili obrady (14.45). 

 

Burmistrz zapoznał radnych z układem właścicielskim w PUT „Kopalnia Złota”. Spółka 

Kopalnia Złota, jest spółką martwą, poniewaŜ została wydzierŜawiona na rzecz spółki 
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AURM, która czerpie korzyści na majątku Kopalni. W zamian AURUM płaci do PUT 

Kopalni Złota czynsz dzierŜawny w wysokości ok. 260 tys. zł rocznie. Czynsz dzierŜawny 

jest przeznaczony na wypłatę dla prezesa, prowadzenie księgowości i na inne wydatki, takie 

jak remonty i utrzymanie trasy, czyli rzeczy, które słuŜą i tak dzierŜawcy.. Poinformował, 

Ŝe podczas procedury podatkowej, w 2008r. okazało się, Ŝe PUT „Kopalnia Złota” nie 

posiada tytułu prawnego do wyrobisk.  

 

Z. Śleziak powiedział, Ŝe gmina miała członka w Radzie Nadzorczej tej spółki, zapytał co się 

z nim stało? Burmistrz odpowiedział, Ŝe był nim Pan Zbigniew Gaweł, ale po miesiącu został 

on odwołany, pomimo faktu, Ŝe Rada Nadzorcza w tym czasie nie zebrała się ani razu. 

 

J. Tichanowicz – zrobić lodowisko przy CKiP wraz  z oświetleniem i muzyką. 

 

R. Becela – czy moŜna stworzyć w CKiP, na bazie istniejącego sprzętu, mini kino, które 

będzie funkcjonować chociaŜ raz w tygodniu. 

 

J. Tichanowicz zapytał się, jak wygląda sprawa VAPO? Sprawa jest powaŜna, poniewaŜ 

spółka TERMEX moŜe w kaŜdej chwili zaprzestać dostarczać ciepło. Burmistrz oznajmił, 

Ŝe spółka TREMEX zlega niepełne 300.000 zł bez odsetek, a z odsetkami ok. 400.000 zł. 

Spółka miała tytuł wykonawczy, tylko po to, Ŝeby nie przepadły zaległości za 

2004r.Następnie wystawiliśmy decyzję na przesunięcie terminu egzekucji na połowę maja 

2010r. Spółka nie złoŜyła wniosku o przesunięcie terminu do końca maja, tylko zrobili to 

dopiero w sierpniu. W związku z tym Urząd Skarbowy uznał, Ŝe za okres od maja do sierpnia 

mają ściągnąć swoje naleŜności. Rozmawiałem z prezesem i poinformowałem go, Ŝe  moŜna 

ten termin przesunąć, ale prezes musi zwołać Walne Zebranie Wspólników i opowiedzieć się, 

co do przekazania sieci. Ustaliliśmy średnio cenę za jeden metr bieŜący sieci ok. 146 tys. zł. 

bez względu na grubość rury. Zadeklarowałem wolę przejęcia tej sieci z deklarację umorzenia 

zaległości podatkowych, za adekwatną kwotę. 

 

Z. Śleziak: 

− po remoncie rzeki w Mąkolnie nie zamontowano barierek, 

− w dolnej części Mąkolna nie ma pojemników na plastiki i szkło, 
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D. Maziakowski: 

− jadąc od strony Ząbkowic do Złotego Stoku, nie ma Ŝadnych oznaczeń kierujących 

do Lądka. Nie ma znaków informacyjnych zarówno w Kamieńcu Ząbkowickim, jak 

i w Złotym Stoku. 

− zmienić organizację ruchu na ul. Wojska Polskiego. (zamiast znaku zakaz zatrzymywania 

postawić znak zakaz postoju). 

 

Ad. 18: 

Zamknięcie obrad. 

 

 W związku z wyczerpaniem się spraw Przewodniczący Rady Miejskiej w Złotym 

Stoku zamknął o godz. 15.45  II  sesję Rady Miejskiej. 

 

 

 

Protokołowała: Weronika Gołdyn 

 

 

Przewodniczący Rady 

 

/-/ Rafał Becela 


